
De grootste partij van het land, de N-VA, heeft nu ook een eigen afdeling in Mal-
degem. Het plaatselijke bestuur zal er de komende jaren de krijtlijnen uitzetten. 

EEN KRACHTIG SIGNAAL
Tot voor kort maakten de Maldegemse N-VA-leden deel uit van een overkoepelende
partij-afdeling voor Maldegem, Lovendegem, Waarschoot en Zomergem. Tijdens de
gemeenteraadsverkiezingen van 2006 kwam de N-VA in onze gemeente voor het
eerst prominent op de voorgrond door kartel te vormen met OGP (Onafhankelijke
GemeentePartij). Drie jaar lang zetelde Lieve Blondeel in de OCMW-raad.

De federale verkiezingen van juni 2010 leverden de partij van voorzitter Bart De
Wever in kanton Eeklo maar liefst 30 % van de stemmen op.  Na dit krachtige signaal
- en gesterkt door de fikse groei van het ledenaantal - besloten de Maldegemse 
N-VA’ers om op eigen benen te gaan staan.

EEN JONGE PLOEG
Piet Blomme werd unaniem tot de eerste voorzitter van N-VA Maldegem verkozen.
Net zoals in vele andere gemeenten zijn het jonge mensen die onze plaatselijke 
afdeling dragen. Jan De Metsenaere, één van de benjamins van de ploeg, neemt het
secretariaat in handen.  Het lokale bestuur wil in anderhalf jaar tijd de N-VA politiek
op de kaart zetten in Maldegem. We zullen zeker deelnemen aan de gemeenteraads-
verkiezingen van oktober 2012. Onder welke vorm dat zal gebeuren, is momenteel
nog niet uitgemaakt.

Wilt u ons helpen met de uitbouw van N-VA Maldegem, dan kan
dat! Contacteer hiervoor Piet Blomme via 050 71 43 57 of via 
maldegem@n-va.be. Binnenkort vindt u bovendien de lokale web-
site www.n-va.be/maldegem op het internet. Daar zal u ook heel
wat informatie over onze lokale afdeling aantreffen.

met Vlaams Parlementslid 
HELGA STEVENS

en mediafiguur 
WALTER CAPIAU

zondag 5 juni 2011 om 10.30 uur
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Het Maldegemse bibliotheekgebouw barst uit
zijn voegen. Hele stukken van de collectie kan

men niet uitstallen. Al meer dan tien jaar spreekt
men daarom van een mogelijk uitbreiding van het
gebouw. Maar de woorden worden niet in daden
omgezet. Ook nu weer wordt de uitbreiding op de
lange baan geschoven. Blijkbaar begrijpt het ge-
meentebestuur niet dat de bibliotheek de meest de-
mocratische vorm van cultuurspreiding is.

N-VA Maldegem zetelt zelf niet in de gemeenteraad,
enkel haar kartelpartner OGP. Niettemin dwong
onze partij recent het gemeentebestuur toch om pu-
bliekelijk kleur te bekennen in het dossier.  Dat de
uitbreiding van de bib er nog niet is, ligt blijkbaar aan
andere investeringsprojecten tijdens deze legislatuur.
Die hebben al teveel gekost. We spreken dan over
onder meer de sporthal Meos (geraamde kostprijs:
2,5 miljoen euro, finale kostprijs: 6 miljoen euro). 

De N-VA begrijpt niet waarom de broodnodige
verbouwing van de bibliotheek steeds moet wijken

voor andere projecten. Waarom bengelt dit steeds
onderaan het prioriteitenlijstje van de CD&V? Op die
vraag kon burgemeester De Roo noch cultuursche-
pen Sierens een antwoord geven.

Ondertussen is er ook al sprake om het bibliotheek-
filiaal in Adegem te sluiten. Zo blijven 5 000 biblio-
theekgebruikers nog meer in de kou staan! De N-VA
wil hun spreekbuis zijn en zal daarom van de biblio-
theek een hoofdthema maken tijdens de komende
beleidsperiode.

Ooit was de Noordstraat dé winkelstraat van Mal-
degem. Als gevolg van de lang aanslepende we-
genwerken trekken de meeste handelszaken echter
weg. En het lijkt erop dat de Maldegemse CD&V-
meerderheid ook geen enkele moeite doet om ze
tegen te houden!

Een van de belangrijkste knelpunten is dat het ge-
meentebestuur bij de heraanleg gekozen heeft voor

brede voetpaden aan beide zijden. Daardoor wordt
het straks voor de klanten nauwelijks nog mogelijk
om te parkeren. Niet bepaald een mooi vooruitzicht
met het oog op cliënteel en inkomsten voor de reste-
rende winkeliers.

De N-VA wil bovendien nog een ander heikel punt
aankaarten. De Noordstraat is immers het eerste dat
men te zien krijgt van Maldegem voor wie via de
N49 vanuit de richting Nederland de gemeente bin-
nenrijdt.  Straks zal die eerste indruk van Maldegem
gekenmerkt worden door een mooi wegdek, brede
voetpaden…en lege uitstalramen! 

Dit probleem beperkt zich trouwens niet tot de
Noordstraat. Elders in het centrum merken we even-
eens meer en meer appartementsblokken op waar-
van de vitrines akelig leeg blijven. Een kern-
versterkend centrumbeleid is de enige oplossing.
De huidige meerderheid staat daar nog ver van af.
Maar N-VA Maldegem wil er een speerpunt van
maken de komende jaren. Maldegem moet niet al-
leen een mooie gemeente zijn maar ook een econo-
misch bloeiende.

Bibliotheek is een prioriteit voor de N-VA

Geef de Noordstraat niet op!



Nieuwe sporthal geen cadeau 
voor de Maldegemse sportverenigingen

Het is niet al goud wat blinkt.
Toegegeven: de nieuwe
sporthal Meos oogt prachtig
aan de buitenkant. Maar bin-
nenin blijkt het gebouw en-
kele tekortkomingen te
vertonen. En dat voor een
project dat al een pak duur-
der uitviel dan oorspronke-
lijk geraamd! 

N-VA Maldegem sprong eens
binnen in de sporthal en no-
teerde een aantal van de meest
flagrante minpunten in Meos:
• Hinderlijke lichtinval op het speelveld
• Onvoldoende tribuneplaatsen
• De cafetaria is onpraktisch ingedeeld
• Gepaste vergaderruimte voor de sportraad is er niet

SPORTVERENIGINGEN DRAAIEN 
OP VOOR DE KOSTEN
Maar dat is niet alles! Verschillende sportverenigingen
signaleren ons dat de komst van de nieuwe sporthal een
financiële streep door hun rekening is. De verenigingen
kunnen immers zelf de cafetaria niet meer uitbaten
waardoor ze heel wat inkomsten mislopen. Daarenbo-
ven moeten ze een hoge huurprijs betalen voor hun trai-
ningen. 

De meeste verenigingen doen
jaarlijks al heel wat acties. Nu
moeten ze die nog opdrijven
om financieel rond te komen.
Telkens weer betekent dit dat
men een beroep moet doen op
steun van dezelfde kring van
leden, ouders en sympathisan-
ten.

GEMEENTEBESTUUR MOET
VERENIGINGEN 
ONDERSTEUNEN
De N-VA wijst het gemeente-

bestuur op zijn verantwoordelijkheid. Van de gemeente
wordt verwacht dat zij haar inwoners aanzet tot meer
bewegen en sporten. En het zijn net de Maldegemse
sportverenigingen die (jonge) inwoners aanzetten om
sport te beoefenen. Zij verdienen dus de nodige onder-
steuning. Momenteel hebben ze echter vooral een ge-
meentebestuur tegenover zich dat het hen financieel
lastig maakt om te overleven! 

Het Maldegemse sportbeleid van de CD&V is op dit
vlak écht onbegrijpelijk. Voor N-VA Maldegem is sport-
beleid méér dan het neerpoten van een prestigegebouw.
Wij zullen de komende jaren dan ook pleiten voor een
betere ondersteuning van sportverenigingen. Zij bren-
gen onze gemeente namelijk in beweging!

De Maldegemse N-VA-afdeling is bijzonder blij met de fikse
premie die Geert Bourgeois toekent voor het beschermde orgel
in de St-Jozefkerk van Donk. De Vlaamse N-VA-minister, be-
voegd voor Onroerend Erfgoed, maakt ruim 186 000 euro vrij voor
de restauratie van het orgel. Dit ontkracht meteen de hardnek-
kige geruchten die in Maldegem de ronde deden als zou minis-
ter Bourgeois de subsidiekraan hebben dichtgedraaid.

Het beschermde orgel in de St-Jozefkerk in Donk is een uniek stuk
Vlaams erfgoed. Het instrument is van de hand van Louis De la
Haye en werd vervaardigd in 1712. Oorspronkelijk bevond het zich
in de kerk van Heusden, bij Gent. In 1819 vond er een ingrijpende
verbouwing plaats door Pierre-Charles Van Peteghem. 134 jaar ge-
leden werd het orgel naar zijn huidige standplaats in Donk over-
gebracht. 

Ook de kerkfabriek van Adegem kreeg overigens onlangs  een
fikse toelage toegezegd. Die moet dienen voor de dringende ver-
nieuwing van de verwarming. Met het goede nieuws dat het orgel
van Donk nu in zijn oude glorie wordt hersteld, komt N-VA-mi-
nister Bourgeois zijn belofte na om extra middelen in te zetten voor
restauratie.

Geert Bourgeois steunt de restauratie van het orgel in Donk 
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Terugsturen naar: N-VA, Koningsstraat 47 bus 6 in 1000 Brussel of faxen naar: 02 217 35 10
E: info@n-va.be   www.n-va.be

J A ,  D E  N - V A  S P R E E K T  M E  A A N

NAAM EN VOORNAAM:

STRAAT:

POSTCODE: GEMEENTE:

TEL: E-POST: GEBOORTEDATUM:       /       /

nn  Ja, ik wil graag lid worden. Stuur mij de nodige informatie.

nn  Ik wens het N-VA-programma te ontvangen.  
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Dankzij de besparingen in 2010 en 2011 zal Vlaanderen vanaf

volgend jaar weer kunnen investeren in een Vlaams sociaal beleid,

onderwijs, werk, onderzoek en ontwikkeling, en in het wegwerken

van de wachtlijsten in de zorgsector. 

Vlaanderen zal géén extra besparingen opleggen om de putten

in de federale begroting te dichten.

Via een interne staatshervorming zal de overheid efficiënter wer-

ken, over de grenzen van de bestuursniveaus heen. 

Steden en gemeenten krijgen een prominente rol met meer 

bewegingsvrijheid en bevoegdheden. Zo kunnen zij meer energie

steken in beleid op maat voor de eigen inwoners.

VLAAMSE BEGROTING IN EVENWICHT

MINDER POLITICI, MEER EFFICIËNTIE

Vlaams minister van Begroting Philippe Muyters (N-VA) bereikt dit jaar
een begroting in evenwicht. Vlaanderen is de eerste regio in dit land - en
de eerste regio in Europa na Beieren - die daarin slaagt. Vlaanderen bewijst
daarmee dat het de noodzakelijke saneringen durft en kan doorvoeren.
Dezelfde verantwoordelijkheid zullen we nemen wanneer een nieuwe
staatshervorming extra bevoegdheden en budgetten overdraagt naar
Vlaanderen.

Vlaams minister van Binnenlands Bestuur Geert Bourgeois (N-VA) brengt
onder het motto ‘minder politici, meer efficiëntie’ orde op zaken in
Vlaanderen met een interne staatshervorming. Met deze interne staats-
hervorming beperken we in Vlaanderen het aantal provincieraadsleden,
terwijl we de administratieve lasten voor de gemeentebesturen drastisch
verlagen.

Philippe Muyters, 
Vlaams minister van Begroting

Geert Bourgeois, 
Vlaams minister van Binnenlands Bestuur


